

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN CHEMICAL INDUSTRIES Date: 21-08-2025 02:31:00 PM	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات الكيماوية الاردنية التاريخ: 21-08-2025 02:31:00 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of JORDAN CHEMICAL INDUSTRIES was held on 13:00 On 21-08-2025 at zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 75.2%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الصناعات الكيماوية الاردنية بتاريخ 21-08-2025 على 13:00 اجتماعا غير عادي وذلك في زوم وبنسبة حضور 75.2%.
Subject: Other	الموضوع: آخر
Unanimous Approval of the Following: 1. Adding the following objectives to the Company's purposes: Code Objectives 464915 Wholesale trade of household cleaning materials and personal hygiene supplies 464924 Wholesale trade of perfumes and cosmetics 466130 Wholesale trade of petrochemicals 466904 Wholesale trade of other industrial chemical products (excluding detergents) 469000 Wholesale trade of various goods 471910 Retail trade of various goods (not predominantly food and beverages) 477220 Retail trade of cosmetics and perfumes 477386 Retail trade of cleaning tools, materials, and sanitary paper 202321 Manufacturing of chemical detergents (laundry and dishwashing powders) 829203 Packaging and repackaging of chemicals, detergents, and paints 2- Unanimous approval of the appointment and confirmation of Mr. Ayman Fahd Al-Din Mahmoud Ramadan as a member of the Board of Directors.	الموافقة بالاجماع على: اضافة الغايات التالية لغايات الشركة الرمز الغايات 464915 تجارة مواد التنظيف المنزلية والمستلزمات الصحية الشخصية بالجملة 464924 تجارة العطور ومستحضرات التجميل بالجملة 466130 تجارة البتروكيماويات بالجملة 466904 تجارة المنتجات الكيماوية الصناعية الأخرى بالجملة (باستثناء المنظفات) 469000 تجارة سلع متنوعة بالجملة 471910 تجارة سلع متنوعة بالتجزئة (لا تغلب عليها المنتجات الغذائية والمشروبات) 477220 تجارة مستحضرات ولوازم التجميل والعطور بالتجزئة 477386 تجارة أدوات ومواد التنظيف والورق الصحي بالتجزئة 202321 صنع منظفات كيماوية (مساحيق الغسيل والجلي) 829203 تعبئة وتغليف المواد الكيماوية والمنظفات والدهانات 2- الموافقة بالاجماع على اعتماد وتثبيت عضوية عضو مجلس الادارة أيمن فهد الدين محمود رمضان
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan Abbas Alsafadi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan Abbas Alsafadi